
Referat fra afdelingsbestyrelsen møde i Stævnen den 20. Februar 2024 
  
Deltagere: Mette, Yvonne, Jane, Dorte, Sia med på telefon i del af mødet. 
  
Ingen dagsorden 
  
Vi drøftede Michaels afgang og hvad nu, og den store indsats Michael har ydet for Stævnen. 
Stævnens situation: Vi tænker på de stakkels beboere, som er genhuset og måtte forlade deres hjem på få 
timer. Bestyrelsen håber inderligt, at deres boligvilkår snart bliver i genhusningslejligheder og deres indbo 
snart kan blive frigivet. Her er tomt uden vores naboer. 
  
Der skulle tages stilling til, om vi skulle indkalde til ekstraordinært afdelingsmøde med valg af ny formand 
eller afvente til regnskabsmøde i maj 2024. 
Det blev besluttet, at sætte formandsvalg og evt. bestyrelsesmedlemmer på som punkt til regnskabsmødet. 
  
Der skal være en kontaktperson til Boliggården. Dorte blev valgt til dette indtil regnskabsmødet den 22. Maj 
2024. 
  
Flere opfordringer på Facebook om at høre fra afdelingsbestyrelsen. Vi bruger normalt ikke dette medie, da 
alle beboere ikke har Facebook. Dog blev der udfærdiget et skriv, der blev slået op på Facebook d. 20 
februar. 
  
Dorte kontakter Boliggården og Michael med henblik på anskaffelse af mailadresser på beboerne i Stævnen. 
  
Mette er blevet kontaktet af beboere med hensyn til medlemskab af LLO. 
På et afdelingsmøde blev det bestemt at udmelde afdelingen af LLO og sætte pengene af til advokat. 
Oplevelsen dengang var, at vi ikke fik den rette støtte af LLO. 
Hvis beboerne ønsker optagelse igen, skal det op som punkt på regnskabsmødet. Mette opfordrer beboerne 
til dette. Man kan også som beboere selv melde sig ind. 
  
Uformelt beboer møde blev afholdt mandag den 12. Februar i fælleshuset. Der kom små 20 beboere, og der 
var en god snak og drøftelse. Bestyrelsen afventer med næste møde til efter infomødet med Boliggården. 
  
Næste bestyrelsesmøde er den 4. Marts 2024, kl 17:00. Vi vil gerne afvente infomødet den 27. Februar 2024 
 
 

 

 


